
PROTOKÓŁ Nr 53/18

z posiedzenia Komisji Społeczno - Oświatowej Rady Miejskiej w Augustowie 

z dnia 12 marca 2018 r.

W posiedzeniu Komisji udział wzięli – listy obecności w załączeniu.

Porządek posiedzenia:

1.  Zapoznanie się ze stanem oświaty – sytuacją w Szkole Podstawowej Nr 2.
2. Omówienie  sprawy  remontu  budynku  Przedszkola  Nr  3  z Oddziałami

Integracyjnymi przy ul. Tytoniowej 12.
3. Sprawy różne.



Posiedzenie  Komisji  Społeczno  –  Oświatowej  RM  otworzył Pan  Adam  Wysocki  
– Przewodniczący Komisji (00:04).

Zapoznał obecnych z proponowanym porządkiem posiedzenia, który został przyjęty.

Ad 1.
Zapoznanie się ze stanem oświaty – sytuacją w Szkole Podstawowej Nr 2. (Dyskutowano
również na temat sytuacji w placówkach oświatowych)

Pan Przewodniczący Komisji  wspomniał o tym, że na ostatniej  Sesji  RM nie doszło do
skutku zamierzenie kupna od Starostwa Powiatowego części budynku przy ul. Mickiewicza
2b i powiększenia przedszkola o oddziały integracyjne. Zapytał Pana Dariusza Szkiłądzia –
Kierownika Wydziału Edukacji i Sportu, czy są pomysły w sprawie dalszego funkcjonowania
przedszkola w budynku przy ul. Mickiewicza 2b (00:37).

W dyskusji zabrali głos:

Pan Dariusz Szkiłądź (01:43).

Pan Przewodniczący Komisji (5:24).

Pan Dariusz Szkiłądź (6:29).

Pan Przewodniczący Komisji (15:54).

Pan Dariusz Szkiłądź (17:19).

Pan Przewodniczący Komisji (17:28).

Pan Dariusz Szkiłądź (17:42).

Pan Przewodniczący Komisji (17:43).

Pan Dariusz Szkiłądź (17:51).

Pan Przewodniczący Komisji (17:58).

Pan Dariusz Szkiłądź (18:06).

Pan Przewodniczący Komisji (18:09).

Pan Dariusz Szkiłądź (18:14).

Pan Przewodniczący Komisji (18:15).

Pan Dariusz Szkiłądź (18:17).

Pan Przewodniczący Komisji (18:19).



Pan Dariusz Szkiłądź (18:20).

Pan Przewodniczący Komisji (18:36).

Pan Dariusz Szkiłądź (18:40).

Pan Przewodniczący Komisji (19:00).

Pan Dariusz Szkiłądź (19:02).

Pan Radny Tomasz Dobkowski (19:16).

Pan Przewodniczący Komisji (36:50).

Pan Dariusz Szkiłądź (36:53).

Pan Przewodniczący Komisji (36:55).

Pan Dariusz Szkiłądź (37:00).

Pan Przewodniczący Komisji (37:05).

Pan Dariusz Szkiłądź (37:09).

Pan Radny Tomasz Dobkowski (38:15).

Pan Dariusz Szkiłądź (38:19).

Pan Radny Tomasz Dobkowski (38:52).

Pan Dariusz Szkiłądź (38:53).

Pan Radny Tomasz Dobkowski (39:03).

Pan Dariusz Szkiłądź (39:04).

Pan Radny Tomasz Dobkowski (40:33).

Pan Dariusz Szkiłądź (40:35).

Pan Radny Tomasz Dobkowski (41:14).

Pan Dariusz Szkiłądź (41:16).

Pan Przewodniczący Komisji (41:20).



Pan Dariusz Szkiłądź (41:24).

Dyskutowano na temat pozyskania środków na remont budynku z Gminnego Programu
Rewitalizacji.

W dyskusji zabrali głos:

Pan Przewodniczący Komisji (41:27).

Pani Małgorzata Grygo (41:35).

Pan Andrzej Jurkiewicz – Właściciel firmy Andrea Consulting (46:25).

Pan Przewodniczący Komisji (51:41).

Pan Andrzej Jurkiewicz (52:08).

Pan Przewodniczący Komisji (52:54).

Pan Andrzej Jurkiewicz (53:04).

Pan Radny Tomasz Dobkowski (54:36).

Pan Andrzej Jurkiewicz (54:38).

Pan Przewodniczący Komisji (56:31).

Pan T. Jaworski (56:38).

Pan Andrzej Jurkiewicz (57:22).

Pani Radna Magdalena Śleszyńska (1:00:07).

Pan Andrzej Jurkiewicz (1:00:20).

Pani Radna Magdalena Śleszyńska (1:00:21).

Pan Andrzej Jurkiewicz (1:01:46).

Pani Radna Magdalena Śleszyńska (1:02:22).

Pan Andrzej Jurkiewicz (1:02:35).

Pani Radna Magdalena Śleszyńska (1:02:45).

Pan Andrzej Jurkiewicz (1:02:53).

Pani Radna Magdalena Śleszyńska (1:02:54).



Pan Andrzej Jurkiewicz (1:03:01).

Pani Małgorzata Grygo (1:03:04).

Pan Andrzej Jurkiewicz (1:03:35).

Pani Radna Magdalena Śleszyńska (1:05:59).

Pan Andrzej Jurkiewicz (1:06:34).

Pani Radna Magdalena Śleszyńska (1:06:51).

Pan Andrzej Jurkiewicz (1:07:18).

Pani Radna Magdalena Śleszyńska (1:09:22).

Pani Małgorzata Grygo (1:09:28).

Pani Radna Magdalena Śleszyńska (1:10:37).

Pani Małgorzata Grygo (1:10:44).

Pan Andrzej Jurkiewicz (1:11:15).

Pani Małgorzata Grygo (1:11:46).

Pan Przewodniczący Komisji (1:11:48).

Pan Andrzej Jurkiewicz (1:11:54).

Pan Przewodniczący Komisji (1:11:56).

Pan Andrzej Jurkiewicz (1:12:07).

Ad 2. 
Omówienie sprawy remontu budynku Przedszkola Nr 3 z Oddziałami Integracyjnymi przy
ul. Tytoniowej 12.

W dyskusji zabrali głos:

Pan Przewodniczący Komisji (1:12:21).

Pan Dariusz Szkiłądź (1:14:21).

Pan Przewodniczący Komisji (1:14:23).

Pani Małgorzata Grygo (1:15:58).



Pan Przewodniczący Komisji (1:16:38).

Pani Małgorzata Grygo (1:16:39).

Pan Przewodniczący Komisji (1:17:25).

Pan Dariusz Szkiłądź (1:17:55).

Pan Przewodniczący Komisji (1:20:25).

Pan Dariusz Szkiłądź (1:20:30).

Pan Przewodniczący Komisji (1:20:40).

Pan Dariusz Szkiłądź (1:20:43).

Pan Przewodniczący Komisji (1:22:05).

Pan Dariusz Szkiłądź (1:22:16).

Pan Przewodniczący Komisji (1:22:39).

Pan Dariusz Szkiłądź (1:22:41).

Pan Przewodniczący Komisji (1:22:43).

Pan Dariusz Szkiłądź (1:22:46).

Pan Przewodniczący Komisji (1:22:48).

Pan Dariusz Szkiłądź (1:22:51).

Pan Przewodniczący Komisji (1:22:53).

Pan Dariusz Szkiłądź (1:22:54).

Pan Przewodniczący Komisji (1:23:01).

Pan Dariusz Szkiłądź (1:23:03).

Pan Przewodniczący Komisji (1:23:09).

Anna Górna - Dyrektor Przedszkola nr 3 z oddziałami integracyjnymi (1:23:21).

Pracownik Przedszkola nr 3 z oddziałami integracyjnymi (1:28:35).

Pan Przewodniczący Komisji (1:31:13).



Pan Radny Wojciech Szymon Krzywiński (1:32:37).

Pani Radna Magdalena Śleszyńska (1:33:00).

Pan T. Jaworski (1:33:29).

Pan Przewodniczący Komisji (1:36:25).

Pani Radna Magdalena Śleszyńska (1:36:29).

Pan Robert  Sobolewski – Pracownik Wydziału Inwestycji,  Urbanistyki  i  Gospodarki
Nieruchomościami Urzędu Miejskiego (1:37:37).

Pani Radna Magdalena Śleszyńska (1:37:51).

Pan Robert Sobolewski (1:40:03).

Pan Radny Tomasz Dobkowski (1:41:39).

Pan Robert Sobolewski (1:42:12).

Pani Radna Magdalena Śleszyńska (1:42:41).

Pan Przewodniczący Komisji (1:43:24).

Pan Dariusz Szkiłądź (1:43:49). 

Pan Przewodniczący Komisji (1:43:55).

Pani Dyrektor Anna Górna (1:45:20).

Pan Przewodniczący Komisji (1:45:23).

Pan Radny Wojciech Szymon Krzywiński (1:45:35).

Pani Radna Magdalena Śleszyńska (1:50:39).

Pan Przewodniczący Komisji (1:52:11).

Pan Radny Wojciech Szymon Krzywiński (1:53:02).

Pan Przewodniczący Komisji (1:53:09).

Pan Radny Wojciech Szymon Krzywiński (1:53:14).

Pan Dariusz Szkiłądź (1:53:17).

Pan Przewodniczący Komisji (1:55:51).



Pan Dariusz Szkiłądź (1:56:13).

Pan Przewodniczący Komisji (1:56:14).

Na tym posiedzenie Komisji zostało zakończone.

Protokołowała:  Przewodniczył:

  

          /Justyna Sosnowska/ Przewodniczący 
                                                                             Komisji Społeczno – Oświatowej RM
                                                                                             

 Adam Wysocki

Nagranie rejestrujące obraz i dźwięk stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 


